
 

Obecné zastupiteľstvo obce Lúčky 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lúčky, konaného dňa 05.12.2018 

v kancelárii starostu obce v Lúčkach 

Prítomní: 
- 8 poslancov Obecného zastupiteľstva obce Lúčky (ďalej len: „OZ“) podľa prezenčnej listiny 

- starosta Obce Lúčky Branislav Hrbček 
- ekonómka obce Mgr. Mária Ťapková 
- zapisovateľka Mgr. Zuzana Dludíková 

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Schválenie programu rokovania 

3. Určenie zapisovateľa OZ 

4. Voľba navrhovateľov uznesení 

5. Voľba overovateľov zápisnice 

6. Kontrola plnenia uznesení 

7. Návrh dodatku č.4 k VZN č.4/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

8. Návrh VZN č. 2/2018 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na 

dieťa a žiaka školy a školského zariadenia pre rok 2018 

9. Schvaľovanie platu starostu 

10. Schvaľovanie nákupu osobného automobilu 

11. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2020-2021 

a k návrhu rozpočtu obce na rok 2019 

12. Návrh viacročného rozpočtu obe na roky 2019-2021 a návrh rozpočtu obce na rok 2019 

13. Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2017 

14. Žiadosť o zmenu použitia dotácie stolnotenisový klub Lúčky 

15. Úprava rozpočtu na rok 2018 

16. Plán kontrolnej činnosti na I.polrok roku 2019 

17. Schvaľovanie členov komisií, program komisií 

18. Schvaľovanie členov v OOCR 

19. Pripomienky a podnety občanov obce 

20. Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

21. Záver 



 

K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie 

Prvé zasadnutie OZ s novozvolenými poslancami o 17:00 privítaním všetkých prítomných 

starosta obce. Zasadnutia sa zúčastnilo 8 poslancov. OZ bolo uznášania schopné. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 8 PROTI: 0 ZDRŽALI: 0 

 

K bodu 2 programu OZ 

Schválenie programu rokovania 

Starosta oboznámil prítomných s programom zasadnutia. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 62/2018 

Hlasovanie: 

 
Za 8 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal 

Pecho, Ing. Katarína Pechová, Štefan Salva, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Vladimír Mojš 

Nehlasovali   

  

K bodu 3 programu OZ 

Určenie zapisovateľa OZ 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená zamestnankyňa obce Mgr. Zuzana Dludíková. 

 

Hlasovanie poslancov: 
ZA: 8 PROTI: 0 ZDRŽALI: 0 

 

K bodu 4 programu OZ 

Voľba navrhovateľov uznesení 

Za členov návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí: Martin Zacharr, Ing. Katarína 

Pechová, Peter Mišík. 

Hlasovanie poslancov: 
ZA: 8 PROTI: 0 ZDRŽALI: 0 

 

K bodu 5 programu OZ 

Voľba overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice boli starostom obce navrhnutí: Michal Pecho, Petra Moravčíková. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 8     PROTI: 0     ZDRŽALI: 0 



K bodu 6 programu OZ 

Kontrola plnenia uznesení 

Všetci poslanci plnenie prijatých uznesení obdržali prostredníctvom mailovej pošty. Starosta 

obce vyzval poslancov k otázkam k plneniu prijatých uznesení. Poslanci k plneniu prijatých 

uznesení nemali žiadne pripomienky. Plnenie prijatých uznesení je prílohou č. 1 tejto zápisnice. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

 

Bolo prijaté uznesenie č. 63/2018 

Hlasovanie: 

 
Za 8 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal 

Pecho, Ing. Katarína Pechová, Štefan Salva, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Vladimír Mojš 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 7 programu OZ 

Návrh dodatku č.4 k VZN č.4/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpad a drobné stavebné odpady 

K predloženému návrhu dodatku k VZN nemali poslanci žiadne pripomienky. 

Starosta informoval poslancov o zmene jedinej položky a to stavby, kde podľa zákona sa musí 

do roku 2024 vyrovnať hranica medzi dolnou a hornou sadzbou na desať násobok. Prvá zmena 

sadzby bola v roku 2012 a tu bola hranica štyridsať násobok. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v zne 

ní v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 64/2018 

Hlasovanie: 

 
Za 8 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal 

Pecho, Ing. Katarína Pechová, Štefan Salva, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Vladimír Mojš 

Nehlasovali   

 

 

 

K bodu 8 programu OZ 

Návrh VZN č.2/2018 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na 

dieťa a žiaka školy a školského zariadenia pre rok 2018 

K predloženému návrhu VZN nemali poslanci žiadne pripomienky. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 



Bolo prijaté uznesenie č. 65/2018 

Hlasovanie: 
Za 8 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal 

Pecho, Ing. Katarína Pechová, Štefan Salva, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Vladimír Mojš 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 9 programu OZ 

Schvaľovanie platu starostu 

Schvaľovanie platu je na základe § 11 ods. 4 písm. i/ Zákona o obecnom zriadení a § 4 ods. 2, 2. 

veta zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí 

a primátorov v z. n. p.  

Poslanci navrhujú schváliť starostovi zvýšenie zákonom určeného platu o 20 %. 

Zvýšenie platu bude vyplácané mesačne s účinnosťou od 1.12.2018 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 66/2018 

Hlasovanie: 

 
Za 8 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal 

Pecho, Ing. Katarína Pechová, Štefan Salva, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Vladimír Mojš 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 10 programu OZ 

Schvaľovanie nákupu osobného automobilu 

Starosta obce - Nakoľko je osobný automobil pre potreby obce je v havarijnom stave a neustále 

je v oprave, čím sa neustále zvyšujú náklady na osobné vozidlo, je potrebné kúpiť nový 

automobil. Starosta obce vysvetlil poslancom, že automobil by sa zobral na leasing, čo by 

nebolo pre obec finančne zaťažujúce v jednom roku, ale rozložíme ho na štyri roky. Je to 

výhodnejšie i na servis a poistky. Máme s tým skúsenosť pri poslednej kúpe Dácie na rozvoz 

stravy. Predišli by sme komplikáciám, ktoré máme teraz, keď došlo k škodovej udalosti na 

tomto vozidle a čakáme na vyhodnotenie, či z toho nebude totálna škoda. Na nákup je urobený 

cenový prieskum trhu a z toho vychádza priemerná cena. Starosta odpovedal na otázky 

poslancov ohľadne fungovania VO, p. Salva -  ako by to bolo dohodovo s jednou značkou pre 

obec.  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 67/2018 

Hlasovanie: 

 
Za 8 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal 

Pecho, Ing. Katarína Pechová, Štefan Salva, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  



Neprítomní 1 JUDr. Vladimír Mojš 

Nehlasovali   

 

K bodu 11 programu OZ 

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2020-2021 a 

k návrhu rozpočtu na rok 2019 

 

Na otázku p. Pechovej k účtovaniu TKO p. Ťapková vysvetlia systém fungovania účtovania 

zberu TKO a separovaného zberu. 

Starosta vysvetlil poslancom dôvod pridruženia zberu TKO z hospodárskej činnosti pod obec 

v roku 2018. Presun bol nutný z dôvodu financií, dane, fakturácií medzi DP a obcou. 

Následne bola debata ohľadne dotácií, kde boli vysvetlené jednotlivé poskytnuté dotácie, aký je 

postup pri ich schvaľovaní. Ich použitie a následne vyúčtovanie. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

 

Bolo prijaté uznesenie č. 68/2018 

Hlasovanie: 

 
Za 8 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal 

Pecho, Ing. Katarína Pechová, Štefan Salva, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Vladimír Mojš 

Nehlasovali   

 

 

 

K bodu 12 programu OZ 

Návrh viacročného rozpočtu obce na roky 2020-2021 a návrh rozpočtu obce na rok 2019 

- Starosta vyzval poslancov o hlasovaní aby sa do rozpravy mohla zapojiť ekonómka obce. 

Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 8     PROTI: 0     ZDRŽALI: 0 

 

Položky rozpočtu boli vysvetlené a prebrané s hlavnou ekonómkou obce Mgr. Máriou 

Ťapkovou.  

Rozprava prebiehala ku každéj položke, kde boli pripomienky poslancov zodpovedané 

ekonómkou a starostom obce. 

- ČOV fungovanie, zabezpečenie chodu, financovanie. Starosta je za zachovanie ČOV i pri 

zvýšených nákladoch 

- zamestnanci, stráženie a fungovanie zberného dvora a pod. 

- Financovani ZŠ s MŠ 

- starosta obce oboznámil poslancov so zlou situáciou v podnikateľskej činnosti obce, nakoľko 

táto k 30.09.2018 vykazovala stratu a je veľká pravdepodobnosť, že  strata k 31.12.2018 nebude 

vyrovnaná. Starosta vyzval poslancov k hlasovaniu uznesenia o zrušení podnikateľskej činnosti 

obce.  



 

Bolo prijaté uznesenie č. 69/2018 

Hlasovanie: 

 
Za 8 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal 

Pecho, Ing. Katarína Pechová, Štefan Salva, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Vladimír Mojš 

Nehlasovali   

 

- Následne bol rozpočet upravený na skutočnosť. 

 

Starosta vyzval za hlasovanie rozpočtu. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 70/2018 

Hlasovanie: 

 
Za 8 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal 

Pecho, Ing. Katarína Pechová, Štefan Salva, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Vladimír Mojš 

Nehlasovali   

 

Rozpočet bol s úpravami schválený. 

 

K bodu 13 programu OZ 

Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2017 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 71/2018 

Hlasovanie: 

 
Za 8 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal 

Pecho, Ing. Katarína Pechová, Štefan Salva, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Vladimír Mojš 

Nehlasovali   

 

 

K bodu 14 programu OZ 

Žiadosť o zmenu použitia dotácie stolnotenisový klub Lúčky 

Na obec prišla žiadosť o zmenu použitia dotácie stolnotenisového klubu Lúčky. 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 



Bolo prijaté uznesenie č. 72/2018 

Hlasovanie: 

 
Za 8 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal 

Pecho, Ing. Katarína Pechová, Štefan Salva, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Vladimír Mojš 

Nehlasovali   

 

 

 

 

K bodu 15 programu OZ 

Úprava rozpočtu na rok 2018 

Na základe skutočného čerpania rozpočtu došlo k úprave rozpočtu. Úprava rozpočtu vysvetlila 

poslancom hlavná ekonómka obce Mgr. Mária Ťapková.  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 73/2018 

Hlasovanie: 

 
Za 8 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal 

Pecho, Ing. Katarína Pechová, Štefan Salva, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Vladimír Mojš 

Nehlasovali   

 

 

 

K bodu 16 programu OZ 

Plán kontrolnej činnosti na I.polrok roku 2019 

Plán kontrolnej činnosti bol všetkým poslancom zaslaný elektronicky. Tvorí prílohu č.3 tejto 

zápisnice.  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 74/2018 

Hlasovanie: 

 
Za 8 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal 

Pecho, Ing. Katarína Pechová, Štefan Salva, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Vladimír Mojš 

Nehlasovali   



 

 

 

K bodu 17 programu OZ 

Schvaľovanie členov komisií, program komisií 

Kultúrno-športová komisia - členovia: 

Mgr. Veronika Hrbčeková, Michal Pecho, Štefan Salva, Matej Kútnik, Anton Holička, Petra 

Moravčíková, Eva Švidroňová, Rastislav Mišík, Mgr. Eva Pechová, Peter Mišík. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 75/2018 

Hlasovanie: 

 
Za 8 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal 

Pecho, Ing. Katarína Pechová, Štefan Salva, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Vladimír Mojš 

Nehlasovali   

 

 

Finančná komisia - členovia: 

Martin Zachar, Michal Pecho, Anton Holička, Silvia Zacharová, Monika Pechová 

 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 76/2018 

Hlasovanie: 

 
Za 8 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal 

Pecho, Ing. Katarína Pechová, Štefan Salva, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Vladimír Mojš 

Nehlasovali   

 

 

 

K bodu 18 programu OZ 

Schvaľovanie člena v OOCR 

Z dôvodu volieb a následnej výmeny poslancov je potrebné schváliť nového zástupcu obce 

Lúčky v OOCR.  

Za nového zástupcu  bol zvolený starosta obce Branislav Hrbček. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 77/2018 

Hlasovanie: 



 
Za 8 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal 

Pecho, Ing. Katarína Pechová, Štefan Salva, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Vladimír Mojš 

Nehlasovali   

 

K bodu 19 programu OZ 

Pripomienky a podnety občanov obce 

Bez pripomienok 

 

 

 

K bodu 20 programu OZ 

Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

Starosta obce: Nakoľko sa neuskutočnila oprava oporného múru na ulici Nad Sádky je 

potrebné vyňať prvú položku v bode č.1 – Čerpanie rezervného fondu, z uznesenia č.34/2018 zo 

dňa 29.06.2018 – Havarijný stav oporného múru cesty Nad Sádky v sume 10.000,-€.  

Podstarosta obce p. Martin Zachar prečítal prítomným poslancom navrhované uznesenie, za 

ktoré poslanci hlasovali. 

Bolo prijaté uznesenie č. 78/2018 

Hlasovanie: 

 
Za 8 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal 

Pecho, Ing. Katarína Pechová, Štefan Salva, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Vladimír Mojš 

Nehlasovali   

 

Starosta obce: Nakoľko prebehli nové komunálne voľby a  má z minulých období nevyčerpanú 

dovolenku navrhuje poslancom aby mu bola táto vyplatená. Jedná sa spolu o 36 dní dovolenky. 

Starostovi počas výkonu funkcie patrí dovolenka na zotavenie v zmysle Zákonníka práce. 

Podmienky preplatenia nevyčerpanej dovolenky upravuje §2 ods. 2 zákona č.253/1994 Z.z. 

v znení neskorších predpisov. 

Podstarosta obce p. Martin Zachar prečítal prítomným poslancom navrhované uznesenie, za 

ktoré poslanci hlasovali. 

Bolo prijaté uznesenie č. 79/2018 

Hlasovanie: 

 
Za 8 Anton Holička, Ing. Petra Mihoková, Peter Mišík, Petra Moravčíková, Michal 

Pecho, Ing. Katarína Pechová, Štefan Salva, Martin Zachar 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 JUDr. Vladimír Mojš 

Nehlasovali   

 



Starosta obce: 

- Komisie sa budú zriaďovať v priebehu volebného obdobia pre potreby obce, na časový úsek 

a pre potrebné úkony.  

- Podklady na vedenie komisií vypracuje– Ing.Petra Mihoková, rokovací poriadok obce – p. 

Martin Zachar. 

- Prebiehajú kolaudácie na IC a Zberný dvor všetky ostatné povolenia na prevádzkovanie máme. 

- Informoval poslancov o novom Organizačnom poriadku a novom pracovnom poriadku. 

Informoval o zmenách a tieto budú k nahliadnutiu na obecnom úrade. 

- GDPR – V rámci vyhlášky GDPR poslanci sú povinní znášať použitie svojich osobných 

údajov, fotiek v prospech obce, nakoľko sú činní vo verejnej funkcii.  

- Otvorenie informačného centra bude 14.decembra o 13:30 hod, zároveň sa uskutoční 

odhalenie pamätnej tabude Tadeáša Salvu. Srdečne pozýva na otvorenie všetkých poslancov. 

- Informoval poslancov s pracovným poriadkom na Zberný dvor, tento je k nahliadnutiu na 

obecnom úrade. 

- prišla žiadosť od Vdp. Petera Petreka na zakúpenie projektora pre potreby farnosti, výučba 

náboženstva a podobne, dotáciu v hodnote 500,-€.  

Starosta vysvetlil, že projektor stojí cca 1000 až 1300 €. Podal návrh, aby sa tento zakúpil na 

obec a  farskému úradu sa dá do bezplatného užívania. Starosta vyzval poslancov za hlasovanie. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 8     PROTI: 0     ZDRŽALI: 0 

 

- prišla žiadosť od cvičiacich žien na nákup materiálu – pomôcok na cvičenie.  

Starosta obce - dohodol sa s riaditeľom, že zakúpi do telocvične karimatky z vrátených dotácii, 

ktoré mu obec na konci roku preúčtováva a vyúčtovanie priestorov pôjde cez OZ založené 

v obci a dostane na to dotáciu. Projektor už bol zakúpený a prvý krát použitý na dni LEGA, 

tento bude slúžiť pre cvičiace skupiny. 

Starosta dal hlasovať za túto informáciu. 

ZA: 8     PROTI: 0     ZDRŽALI: 0 

 

- Nakoľko prebiehalo prvé pracovné OZ, starosta informoval prítomných poslancov s internými 

predpismi, ako použitie rezervného fondu, smernica o úhradách a iné. Ďalej informoval 

poslancov so zásadami hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Lúčky, tieto schvaľujú 

poslanci. Organizačný poriadok, pracovný poriadok, Poriadok prevádzkovania zariadení ako 

napr: Zberný dvor v obci interné smernice vpracováva starosta obce v spolupráci s obecným 

úradom a informuje o nich poslancov. Neberú sa na vedomie. Tieto sú k nahliadnutiu na 

obecnom úrade. 

- Predostrel analýzu hospodárskej činnosti a obce od svojho vstupu do úradu v roku 2015 

po dnešok. Táto bola vyžiadaná na poslednom zasadnutí OZ v roku 2018. Následne bola 

predložená analýza po zlúčení DP pod obec. Informoval poslancov o dôvodoch zlúčenia 

celkovo vysvetlil systém fungovania obce, obecného úradu, zamestnancov. Ako prebieha 

plánovanie, rozdeľovanie prác, sezóne práce, pravidelné práce a iné.  

 

 

Michal Pecho: mal otázku, či sa bude navyšovať nájim za telocvičnu. Starosta obce– zatiaľ 

nie, nič sa nebude meniť. Ak by ale k tomu prišlo bude poslancov informovať. 

 

Ing. Katarína Pechová: rozprávala sa p. Hazuchom, predsedom klubu dôchodcov ohľadom 

svetla pred ich klubom. Svetlo tam nesvieti, je tam veľká tma. Starosta obce – svetlo bude 

najlepšie spraviť na pouličné osvetlenie. 

- bude treba zrušiť staré lampy v areáli MŠ, zbytočne tam zavadzajú 

- kúpelne a podlahy v škôlke sú v hroznom stave 

- v záhrade MŠ je ešte stavebný odpad a bolo by dobré aj zrušiť plôtik 

Starosta obce – je to už všetko narozpočtované ale bude to treba riešiť postupne. Cenové ponuky 

na pokračovanie v rekonštrukcií MŠ máme len je potrebné na to nájsť finančné prostriedky. 



 

 

 

K bodu 21 programu OZ 

Záver 

Starosta všetkým prítomným poďakoval za účasť na prvom zasadnutí OZ. 

Zapísala: Mgr. Zuzana Dludíková 

Overovatelia: 

Michal Pecho 

Petra Moravčíková 

Starosta obce: Branislav Hrbček 


